



European **ROLFING**® Association

Name + Address/ Nom + Adresse

Pr-Registration/Inscription: 100 €

Hereby I pre-register for the Phase I of the following Rolfing® Training:/ Par la présente, je m'inscris à la phase I de la formation Rolfing® suivante :

Modular Training 2020-22 Phase I french/ Formation modulaire 2020-22 Phase I français

Please send in your pre-registration by 10.06.2020 by mail or email to training@rolfing.org./
Veuillez envoyer votre pré-inscription avant le 10.06.2020 par la poste ou par courriel à training@rolfing.org.

Herewith I agree to the terms and conditions stated here. Par la présente, j'accepte les termes et conditions énoncés ici:
https://rolfing.org/general_conditions

Date

Signature

If your application and admission paper for Phase I has not been sent to the office until 05.10.2020 by email to training@rolfing.org or if your application will not be accepted your spot for Phase I will go to the next person on the waiting list and we will keep the down payment. If you are accepted for Phase I the down payment will be credited for the fee of Phase I.

Si votre dossier de candidature et d'admission pour la phase I n'a pas été envoyé au bureau avant le 05.10.2020 par email à training@rolfing.org ou si votre candidature ne sera pas acceptée, votre place pour la phase I sera attribuée à la personne suivante sur la liste d'attente et nous conserverons l'acompte. Si vous êtes accepté pour la phase I, l'acompte sera crédité pour les frais de la phase I.